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رژیم صهیونیستی هرگز حفظ نخواهد شد؛ مقاومت در گوشت و پوست و استخوان یکایک مردم ملتهای منطقه جای گرفته

و از بین رفتی نخواهد بود.

 
سید ابراهیم رئیسی، رئیسجمهور اسلامی ایران؛ 

 سید ابراهیم رئیسی، رئیسجمهور اسلامی ایران در چهارمین سالگرد شهادت سردار سلیمانی در مصلی امام خمینی(ره) با بیان
آیه «و لاتحسبن الذین قتلوا فی سبیل االله امواتا؛ بل احیاء عند ربهم یرزقون» گفت:

سیزدهم دی ماه مصادف با ولادت با سعادت فاطمه اطهر(س) و ولادت امام امت(ره) و شهادت سردار دلها شهید حاج قاسم
سلیمانی و شهادت زائران مظلوم مزار شهید سرافراز حاج قاسم سلیمانی در شهر کرمان است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایرنا، وی افزود:

یاد امام(ره) و همه شهدا را گرامی میداریم و به ارواح مطهرشان درود میفرستیم در این مجلس با شکوه که برای
گرامیداشت یاد و خاطره شهید بصیرت آفرین حاج قاسم سلیمانی تشکیل شده، ابتدا میخواهم به حضرت فاطمه(س) اشاره

کنم که حاج قاسم سخت به فاطمه اطهر(س) عشق میورزید و همواره برای برگزاری مجالس حضرت زهرا(س) تلاش
میکرد. مکتب فاطمی(س) ویژگیهایی دارد که سالکان طریق حق باید با این مکتب و شاخصه های آن آشنا باشند. اولین

شاخصه این مکتب، عشق به خداست. تمام وجود حضرت فاطمه(س) عشق به حق است. حضرت زهرا(س) در سیره و سلوکش
برای دفاع از رسالت رسول و ولایت ولی بسیار مجاهدت کرد. اولین شاخصه مکتب فاطمی عشق به خداست؛ تمام وجود فاطمه
عشق به حضرت حق است؛ فاطمه(س) اطهار در سیره و سلوکش برای دفاع از رسالت رسول(ص) و ولایت ولی بسیار مجاهدت
کرد؛ فاطمه اطهر(س) در سیره و زندگی اش، ظلم ستیزی و دفاع از مظلوم موج میزد، حق طلبی و عدالت خواهی در سیره
و سلوک حضرت زهرا بود؛ خطبه فاطمه اطهر (س) ۴ محور دارد سخن از قرآن؛ سخن از علی(ع)؛ عدالت و نجات انسان. فاطمه

اطهر(س) برای انسان سازی آمده است؛ او میخواهد انسان با خدا آشنا شود؛ انسان با وظایف و حقوقش آشنا شود؛ انسان
چگونه زیستن را بیاموزد؛ زندگی فاطمه اطهر(س) جهاد در راه خداست. او اولین شهیده در سنگر مبارزه با نفاق است؛ سخنان

فاطمه(س) و سیره وی نقاب از چهره نفاق کنار زد و روشنگری کرد؛ مردم بیدار شدند و فاطمه در این بیداری نقش بسیار
دارد.

او گفت:

حاج قاسم مرد علم و عمل، سیاست و معنویت و مرد دیپلماسی و میدان و کسی است که خداوند متعال بخاطر اخلاص به او
ظرفیتی عنایت کرد که توانست مقاومت را بهصورت منسجم در منطقه فعال و فعالتر کند به نحوی که مردم مظلوم

فلسطین، لبنان، یمن عراق و سوریه و همه منطقه احساس کردند میتوانند.حاج قاسم سلیمانی روحیه ما می توانیم را به همه
القا کرد و همه فهمیدند که حقیقتا دشمن را میتوان با مقاومت و ایستادگی شکست داد. در منظومه فکری رهبری، پرورش
انسانهای بسیاری را میبینیم؛ در امتداد این مکتب، مکتب حاج قاسم سلیمانی است که مکتب او نیز در امتداد همین مکتب

است او دست پرورده مکتب امام(ره) و رهبری است؛ آنچه از اخلاص، خداخواهی، عدالت خواهی، حق طلبی، ظلم ستیزی، دفاع
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از مظلوم می بینیم آموخته هایی است که شهید سلیمانی در مکتب امام(ره) و رهبری یاد گرفته و خود امروز یک مکتب است.
شهید سلیمانی راه نورانی و اراده پولادین و الگوی جامعه امروز ما و قهرمان ایران اسلامی و جهان اسلام است؛ او قهرمان
مبارزه با تروریسم در غرب آسیاست. حاج قاسم در کسوت دفاع از مظلومان و فلسطین مقتدر و مظلوم تلاش کرد تمام

تهدیدها را به فرصت تبدیل کند و حقیقتا در این عرصه شناخت نیروهای با استعداد و کارآمد در ایران اسلامی، در عراق،
سوریه و منطقه را انجام داد؛ شناخت نیروی انسانی کارآمد و به کار گرفتن این نیروها در جهت ایستادگی مقابل دشمنان برای

دفاع از وطن و سرزمین و دفاع از ارزش های الهی، کاری بود که شهید سلیمانی انجام داد. سردار سلیمانی هم توانست
سرزمینهای اشغال شده را فتح کند و هم قلوب را تسخیر کرد. تسخیر قلوب دست خداست؛ فقط با اراده خداوند است تسخیر

قلبها ممکن است. چه قیامتی در شهادت شهید سرافراز ما شهید سلیمانی برپا شد. این کار را که کرد؟ خدا کرد. به خاطر
عمل صالح او، ایستادگی و مقاومتش خداوند متعال قلبها را جای عشق به او قرار داد. شهید سلیمانی به ما درس مقاومت و

ایستادگی داد. چند سال است که شهید سلیمانی بین ما نیست اما مقاومت زنده است. میخواهید مقاومت را از بین ببرید؟
مگر این کار شماست. مگر مقاومت از بین بردنی است؟ مقاومت در گوشت و پوست و استخوان یکایک مردم ملتهای

منطقه جای گرفته و مقاومت زدودنی و از بین رفتی نخواهد بود.
وی گفت:

طوفان الاقصی طوفان به پا کرد، رئیس یکی از کشورهای منطقه به من گفت که وزیر خارجه آمریکا سه روز بعد از طوفان
الاقصی به سرزمین اشغالی سفر کرد و گفت که حقیقتا احساسم این بود که اسرائیل با تمامی ادعاهایش فروریخته است اما

آمریکا با سازو برگ نظامی و با پول و امکانات تلاش کرد رژیم صهیونیستی را حفظ کند ولی رژیم صهیونیستی هرگز حفظ
نخواهد شد. باور دارم طوفان الاقصی ادامه دارد و پایان طوفان الاقصی پایان رژیم صهیونیستی خواهد بود.
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